

**Protokoll nr 3–2024** fört vid styrelsesammanträde för SPF Seniorerna Ludvika på kansliet den 6 mars 2024.

**Närvarande:**

Ordförande Gunbritt Nordström, Håkan Andersson §§ 1 - 18, Brita Eriksson, Bernt-Åke Granqvist, Kerstin Löfgren, Gun Karlsson, Monica Magnusson §§ 1 - 13, Jan Norrgo §§ 1 – 14 a och Ulla Öström

**§ 1 Mötets öppnande**

Ordförande Gunbritt Nordström hälsar alla välkomna, tackar för förtroendet att få leda föreningen, och öppnar mötet.

**§ 2 Godkännande av dagordning**

Dagordningen godkänns. Vi diskuterar hur dagordningen ska se ut i fortsättningen och beslutar att ordföranden och sekreteraren kommer överens om vilka email som ska redovisas på mötet. För att få så effektiva möten som möjligt förbereder vi frågorna så långt det går.

**§ 3 Föregående protokoll**

Leif Lindgren har, via email, föreslagit att § 23 b ändras till att föreningen står för inköpet av ny skrivare till Bernt-Åke. Vi beslutar att inte ändra beslutet. Därefter godkänns protokollet.

Vi behöver ha en policy för vilka inköp av datorer, skrivare, färg och papper som föreningen ska stå för och uppdrar åt Au att komma med förslag

**§ 4 Val av funktionärer**

Vi beslutar göra följande val för ett år:

Folkhälsa:	Bernt-Åke Granqvist, ansvarig Lilian Lindgren
Program:	Jan Norrgo, ansvarig Brita Ericsson Bernt-Åke Granqvist Bengt Ljungkvist
Resor:	Vakant
Studier:	Vakant
Trafik:	Håkan Andersson, ansvarig Jan Syrén
Försäkringsrådgivare:	Gunbritt Nordström
Digitaliseringsansvarig:	Monica Magnusson
Medlemsregister:	Agneta Zenkert
Hörselvårdsombud:	Kerstin Löfgren
Synskadeombud:	Kerstin Löfgren
Kontaktombud för Lasarettsvårdarna:	Lilian Lindgren
Väntjänst:	Karin Holmboe Modin
Hemsida:	Bo Graaf
Facebook:	Kerstin Löfgren

## § 5 Val av representanter till distriktsstämman

Gunbritt, Gun och Ulla väljs att företräda föreningen vid distriktsstämman i Borlänge den 10 april. Om någon får förhinder kan Kerstin vara ersättare. Ulla anmäler.

## § 6 Dag och tid för styrelsemöten

Då några styrelsemedlemmar haft problem att delta i styrelsemöten tidigare tas frågan upp om en eventuell ändring av dag och tid. Det visar sig dock att de åtaganden som tidigare kolliderat numera flyttats till annan tid varför vi kan fortsätta våra styrelsemöten på första onsdagen i månaden kl 13.30.

## § 7 Programkommittén

Det var ett ovanligt välbesökt årsmöte – ca 50 medlemmar hade anslutit. Sex nya medlemmar var närvarande vilket troligen aldrig skett tidigare. På nästa månadsträff har vi modevisning. Dessutom kommer Johan Leopoldsson och berättar om ”Säker kommun”. Vi får också besök av Hillevi Kärn som informerar om Kyrkans familjerådgivning. Förslag kommer upp att anlita någon från regionen som kommer och informerar om tandhälsa, programkommittén får arbeta vidare med det. Kanske är det något vi kan ha på Hälsomässan?

## § 8 Folkhälsokommittén

Inget nytt att rapportera.

## § 9 Studiekommittén

Cirkeln om mobiltelefoner är populär, sex deltar och sju står på kö. Nybörjarspanskan är igång. I morgon – torsdag - har vi planerat ett ”IT-café” dit medlemmar som har problem med sina datorer och surfplattor kan komma och få hjälp. Vi har fått kontakt med en medlem som visar sej ha arbetat med IT-support och som hjälper till i morgon. Ulla skickar ut en påminnelse ikväll.

Språkträffarna som Brita förmedlat ”hjälpplärare” till har visat sej vara mycket lyckade.

Den 19 mars blir det en föreläsning på zoom om anhörigvård, anordnad av FUB men som vi får delta i. Monica kan eventuellt komma till Vuxenskolan och koppla upp anslutning om någon medlem inte klarar av det själv hemma. Hon kontrollerar och återkommer.

Monica informerar om ett givande webinarium om ”betalningshjälpen” som hon deltagit i. Det finns också studiematerial omkring detta (betalningshjälpen.se). Gun och Gunbritt tittar närmare på det och informerar vidare på en månadsträff. Kanske vi kan anordna en cirkel i ämnet senare.

## § 10 Resekommittén

Kerstin meddelar att bara åtta har hittills anmält sej till kryssningen. Vi försöker med en ny kryssning i maj. Gert-Ove Sandberg i Smedjebacken har skickat en information om gemensam reseplattform.

När det gäller gemensamma luncher behöver vi ”proväta” på den tilltänkta restaurangen innan vi bestämmer oss.

## § 11 Trafikkommittén

Håkan rapporterar från mötet om parkeringar med Tekniska kontoret. Den 25 april blir ett nytt möte.

## § 12 Hemtjänstindex, svar från kommunen

Vi diskuterar svaret från kommunen men kommer fram till att vi för närvarande låter frågan vila.

## § 13 KPR

Monica rapporterar att bl a följande behandlats i senaste mötet i KPR: Information om användandet av medicinautomat, projekt med nattfasta, projekt med hälsosamtal, att arbetet med inne- och utemiljö äntligen kommer att bli av samt att pengar finns för att ”motverka ensamhet”. Vi kanske också kan söka projekt pengar för att ”motverka ensamhet”. Gunbritt undersöker hos Förbundet om detta.

Håkan ingår i trafikgruppen nu. Det kommer att anordnas ”säkerhetspromenader” där två från varje pensionärsorganisation kan delta. Håkan deltar den 10:e klockan 14.00 och Kerstin den 17:e kl 14.00.

Beträffande samlingslokal på Kvarngatan finns nu möjlighet att samutnyttja en lokal. Leif Johansson kontrollerar detta.

#### **§ 14 Skrivelser**

##### **a. Email:**

Från Förbundet: Påminnelse om medlemmar som inte betalat sin medlemsavgift. Ulla skickar påminnelse till de 15 som är aktuella.

- b.** Kerstin föredrar skrivelse till kommunen om anhörigfrågor som hon fått i uppdrag att göra. Hon vidareänder skrivelsen till Gunbritt.

#### **§ 15 Rapport**

##### **a. Ekonomi:**

Gun meddelar att vi har god ekonomi. Hon har skrivit till Skatteverket och begärt skattebefrielse för ytterligare fem år. Vi diskuterar möjligheten att hyra minibuss för kortare resor.

#### **§ 16 Medlemsfrågor, medlemsstatistik**

Vi är för närvarande 454 medlemmar. Sex nya har tillkommit och två avlidit i år samt en har bytt till annan förening. Det nya medlemsregistret kommer igång i april. Vi får möjlighet att prova/testa det innan. Både Agneta och Ulla kommer att göra det.

Vi konstaterar att vi behöver en fungerande ”flyer” att ställa upp när vi deltar i olika sammanhang. Gun och Gunbritt undersöker detta samt också om vi ska köpa keps och/eller t-shirt med vår logga på.

#### **§ 17 Valberedning**

För närvarande har vi ingen valberedning men alla måste hjälpas åt att hitta ledamöter till en sådan. Vi efterlyser intresserade på Face Book och på Hemsidan.

#### **§ 18 Blå Bladet**

Ulla kommer att justera innehållet i Blå Bladet. Vi går igenom delar av innehållet. När bladet är omskrivet kommer det att skickas ut till styrelsen för kontroll. Därefter ska det skickas ut till medlemmarna.

#### **§ 19 Åtgärdslistan**

Vi går igenom åtgärdslistan, stryker det som är klart och för över det som återstår att göra.

#### **§ 20 Sammanfattning av ekonomiska beslut**

Inga ekonomiska beslut har tagits.

#### **§ 21 Övriga frågor**

Bernt-Åke tar upp frågan om en sommarresa. Vi enas om att det är lämpligt att förlägga resan under augusti samt att programkommittén anordnar den.

Bernt-Åke föreslår att vi delar ut extra vinster i lotteriet vilket vi accepterar.

Gunbritt informerar om ”seniorlån”.

Det visar sej att i samband med att nya medlemmar registreras av Förbundet skickas automatiskt ut information om medlemsförmåner m m. Vi kommer fram till att det är onödigt att vi lokalt skickar ut samma information. Det räcker därför att Agneta skickar Blå Bladet samt aktuell lokal information till våra nya medlemmar. Ulla informerar Agneta.

Vi bestämmer också att den övergripande aktuella informationen regelbundet ska skickas ut via email till medlemmarna.

Vi diskuterar hur vi ska organisera föredrag om olika sorters sjukdomar och kommer fram till att det får bli till hösten.

Ulla tackar för uppvaktningen i samband med födelsedagen.

## § 22 Avslutning

Gunbritt tackar för visat intresse och avslutar mötet. Nästa gång, den 3 april, tar Agneta fikabröd.

Gunbritt Nordström  
Ordförande

Ulla Öström  
Sekreterare

## ÅTGÄRDSLISTA

Vad?	Vem?	När?
Rapport om "internetcaféet"	Monica/Ulla	Mötet 3 april
Skicka påminnelse om obetald medlemsavgift	Ulla	Mötet 3 april
Fundera över hur vi kan utnyttja webben för information, bjuda in Bo Graaf	Styrelsen	Mötet 3 april
Hur söker vi projektpengar till "att motverka ensamhet"	Gunbritt	Mötet 8 maj
Betalningshjälpen	Gun/Gunbritt	Mötet 8 maj
Inköp av "flyer"	Gun/Gunbritt	Mötet 8 maj
Förslag till skrivelse till kommunen om parkeringar	Håkan	Mötet 8 maj
Ta fram policy för inköp av datorer m m	Au	Mötet 8 maj
Skrivelse om anhörigfrågor (Kerstins)	Gunbritt	Mötet 3 april
Dela ut kassar med SPF-information	Gun/Gunbritt	Våren 2024
Hur informera medlemmarna om "seniorlån"?	Gunbritt	Våren 2024
Arkivering av föreningens material	AU	Våren 2024
Förslag till informationsträffar om olika sjukdomar	Kerstin/Ulla	Hösten 2024
Undersöka medverkan av Jamila Boccacio	Gunbritt	Hösten 2024
Ev bjuda in dr Peter Manneros till månadsträff	Styrelsen	Hösten 2024
Ansöka om bidrag hos kommunen	Kassören	Mötet i september